

随時修改任何細則及條款之權利,而毋须事前通知。 9. 中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準

Terms & Conditions: 1. The Promotion Provide Finance 1. The Provide Provide Terms of Conditions: 1. The Promotion Finance Provide Is form now on until 30 June 2022. The above offer is applicable to all Gredit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ('BGM) bank'). 3. Cairtholders must settle payment with BCM Credit Cards to erigy the above offer. 4. The offer is not exchangeable to cash and carnot be used in computing with BCM Credit Cards and SARTOR LAB LTD. reserve the right for the services and products provided. 6. In care of any disputes, BCM bank and SARTOR LAB LTD, reserve the right

for the final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and SARTOR IAB ITD. reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency

between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

條款及銀則:1. 總廣朔由印启巡**2022**年12月31日止。 2. 優惠不過用於2022年法定與明治公開發期及由萬龍道島所能定之節祭日,詳偽造向集團品員查詢。 3. 以上變惠只過用於漫門商業銀行股份有限公司(本行)登出之信用卡及靜整卡(包括 主卡及附圖卡)。 4. 客戶必须於訂座或入座前環及並使用澳門商業编行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 5. 以上優惠每日只限使用一次,以每一號帶及每一給計算。 6. 以上優惠只過用於堂覺,並不過用於臺頭客業發及服務費。 2. 所有條飲優惠需另 咬加一服務費,並以原償計算。 8. 以上優惠不可兌換现垒或與其他維護便應同時使用。 9. 本行對有關是次推薦活動之服務質業務不負費。 10. 本行及澳門萬龍道品保留使用鉛便當之最終決編編。 11. 本行及澳門萬龍語名保留證時修改任何個則及 條款之權利,而毋須事前過知。12.本服務/產品不是以歡盟的人士為目標。13.中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

Terms & Craditions : 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2022. 2. The above offers are not applicable on all Maxau Public Holdays of 2022 and any designated dated by Million Dragon Hotel, please enquire restaurant staff if in doubt. 3. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Maxau, S.A. (*BCM bank?). 4. Cattholders must declare during booking or before arrival and sette payment with BCM Credit Cards energy the above offers. 5. The above offers are not applicable to cash and per table or 10%. The above offers are not applicable to onsist edining and do not apply to banquet packages and services charges. 7. Cardholders are subject to a service charge inducted by the relevant estaurants. 8. The offers are not exchangeable to cash and camot be used in conjunction with other promotions. 9. BCM bank and Million Dagon Hotel I loss are not exchangeable to cash and camot be used in conjunction with other promotions. 9. BCM bank and Million Dagon Hotel I loss are offers are only adjustes, SIOA bank and Million Dagon Hotel estervices provided by Million Dagon Hotel 1. Un case of any digustes, SIOA bank and Million Dagon Hotel estervice the right for the final desion. 11. BCM bank and Million Dagon Hotel estervices and conditions without prior notice. 12. The service/product is not targeted at customes in the EU. 13. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions shall prevail.



保收20期间:1.1 [陽份愛賞包 - 來來電整環電((*末件)) [2者邀期由2022年3月10日至4月30日,包括首张問目(*常識罪) > 2.本意業月進用於指定之源門需業部行品所形成2回(*本行) / 这用十及影響卡(包括松漏中)(*在) / Datamon - World Mattorard-层影響石卡 - 磁響受符合合卡 "里點回應" 、潮行指正因學會十及素門局起意整合而會监察受得信用中。與不透用於臺票2及憂患3 - 3. 愛重一折泪漫言 3.3 信用十客方於澳門來來電器運場發展描述定备出可并折进概念 - 4. 愛重一-扳視覺言 : 4.1 意識用內透測門產業 當行信用于於未來電腦運場等推擊警察將運業用例。/ 地方加速 / 如此2012年2月1日至4月20日,包括首张問目(*常進票)(2月1日) / 可加速 / 电合示可测 / 通用 · 2月20日 · 2月20日 可算意意的2010日的一個小半長の個 - 2月20日 · 2月21日 · 2月22日 · 2月21日 · 2月21日 · 2月21日 · 2月21日 · 2月21日 · 2月22日 · 2月21日 · 2月21日 · 2月22日 · 2月22日 · 2月21日 · 2月22日 · 2月21日 · 5月21日 · 5月21日 · 5月22日 · 5月22日 · 5月22日 · 5月22日 · 5月22日 · 5月21日 · 5月22日 · 5月21日 · 5月21日 · 5月22日 · 5月21日 則之權利,而毋須另行通知。 本條款及細則之中、英文本若在文義上有任何分歧,概以中文為準。

前間最高行時間 - 本程度及目間空や - 地区大和臣区天間に1111年7924 - モロルベンAIP * Conditions 1: the Promotion Period[®] (空) ないののとして、 そろ、(PCM Demotion[®]) is from 10 March until 30 April 2022 with both dates inclusive ("Pornotion Period[®]), 2: the Promotion is applicable to Credit Cards and Co-trates Cards() ("Credit Card") issued by Banco Connectiad de Macus, SA ("ECM Demit), 0 (ffer 2 and 3 arenot applicable for Downeron, World Mastered, Tulino Parkov, SM (PCM Demit), 0 (ffer 2 and 3 arenot applicable for Downeron, World Mastered, Tulino Parkov, SM (PCM Demit), 0 (ffer 2 and 3 arenot applicable for Downeron, World Mastered, Tulino Parkov, SM (PCM Demit), 0 (ffer 2 and 3 arenot applicable for Downeron, World Mastered, Tulino S, Symell Excention S, Symell EXCENDIS, SM (PCM Demit), 0 (ffer 3 and 3 arenot applicable for Downeron, World Mastered, Tulino S, SM (PCM Demit), 0 (ffer 3 and 3 arenot applicable) for Downeron, World Mastered, Tulino S, SM (PCM Demit), 0 (ffer 3 and 3 arenot), 0 (free 3 and 3 arenot), 0 (ffer 3 and 3 arenot ing the entire Promotion Period in order to enume to conditions without prior notice. 14. If there is any inc e Promotion Period. 10. Cardholders should maintain valid BCM Credit Card with good financial status durin not targeted at customers in the EU. 13. BCM bank reserves the right to amend any of these terms and cor



由即日起憑澳門商業銀行信用卡於新新教育中心可尊享以下優惠: From now on, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at San San Education: **優惠** 出示澳門商業銀行信用卡 課程體驗後可以 優惠價澳門幣1,000圓購買8節課程 即可換領免費試課券乙張* (價值澳門幣180圓) (價值澳門幣1,800圓 esent BCM Credit Card to redeem a Course Experience Voucher* (Valued at MOP180) Enjoy special price of MOP1,000 for 8 lessons after the course experience (Valued at MOP1,800) *推廣及課程體驗期至2022年5月30日止 Pm od and course experience date valid until 30 May 2022 _{優惠}2 ◆ 其後以優惠價澳門幣80圓購買試課券 (價值澳門幣 180厘) Fniew special price MOP80 to purchase Course Experience Voucher (Valued at MOP180) *優惠期至2022年12月31日止 Promotion Period until 31 December 2022 ģ 以上參重口適田於錫瑟、綸書、罷十訪或硬筆書決任還其 新新教育中心 地址 :澳門黑沙環新街456號東華新村11棟C座 查詢 : 2851 1927 地址 : 連門馬場東大馬路238-312號廣福安花園地下 (O座) 查詢 :2848 2027 4), O. Macau 地址 : 氹仔布拉干薩街37-X美景花園地下AI座 查詢 : 2883 0424 地址:巴波沙大馬路24號翠怡花園地庫B座 查詢 :2840 3723 C/V, B, Macau 地址 : 澳門飛能便度街39-B 新麗華大廈地下A座

%款及細則:1.優點1之免費試課券換強及機能附由即已起至2022年5月30日止;參惠之之重素明由即已起至2022年 12月31日よ。2.以上變惠之與用於邊門商業銀行服分報件和公司("木行")對出之信用+及數營本(包括土大損腸 本)。3.客戶必須以選門商業銀行信用+按服力有算用以上優惠。4.每位容戶只可享用優惠1乙次。當答戶免責機能 實理證。以是臺灣國業力部該實業轉到ご體能之證是相處。有效指為3億月。5.每包念戶可多次與用優惠2.全量因 於未應體點之課程。6.本行及新能會和心保證與出股憂意之能決誤職。7.本醫房係品不是以欺囂的人上為目 借。3.本行及新能會和心保證醫時給改任何細則及後款之舉利,而毋須準而通知。9.0本、其文本若在出為非有任 份分法,根以中文為書。

Rua Fernão Mendes Pinto, no 398, R/C, Macas

查詢 : 2852 9193

研究:任: 书区(中交法)第一-Emms & Condisons: 1. The redemption and experience period of Offer 1 is from now on until 30 May 2022; and Offer 2 is from row on until 31 December 2022. 2. The above affers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementry, Card) issued by Banc, Comercial de Mazu, A. (FCM han'), 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to ency the above offers. 4. Each cardholder can entile to Offer 1 for 1 imms only Affer the Carus Experience, the special prior discons purplementary Card) for in the settle settle and the Card Card and Card to ency the above offers. 4. Each cardholder can entile to Offer 1 for 1 imms only Affer the Carus Experience, the special prior discons purplement and the offer is only applicable to unresperience course. E and any disputse, BCM bank and Mazu Nimin Education reserve the right for the Final decision. 7. The servici/product is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and Mazu, Winni Education reserve the lift to a mend any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



特約商戶以免息分期簽賬,即享以下現金回贈: During the Promotion Period, BCM Credit Cardholders who make any

Interest-Free Installment Purchase at our designated merchants will be entitled to the below cash rebate:

免息分期簽賬總額 Interest-Free Installment Order Amount	現金回贈 Cash Rebate
澳門幣/港幣20,000圓以下 Below MOP/HKD20,000	2%
澳門幣/港幣20,000圓或以上 MOP/HKD20,000 or above	3%

推廣期 Promotion Period: 10/03/2022 - 31/05/2022

查詢免息分期特約商戶資料,請瀏覽: For details of designated merchants, please visit:

信用卡分期服務 **Credit Card Installment Service**

澳門商業銀行信用卡分期服務助您更靈活理財!毋須辦理繁複的手續,簡單網上申請,即可為您解決財務之需。 BCM Credit Card offers you installment programs without needing any complicated application process. Apply online now to solve your needs easily !

成功申請,現金直	_ 设入戶 Instant cash	to account upon approval
6/12/18 個月彈性還款期 Flexible repayment period of 6, 12 or 18 months	手續費毎月低至 0.23% Monthly handling fee as low as 0.23%	伊須任何入息證明 Wo need additional income proof
の 現金即享分期計 Cash-In Plan		「輕鬆分」簽賬分期計劃 Easy-Fun Installment Program
隨時將信用卡內可動用的信用額 直接存入銀行戶口,有額外現 自然更隨心。 Convert your available credit limit in be ready in your hands within days	金隨身,消費 個月還 Split than nto cash and will flexible	ξ賬項分期慢慢還,選擇6、12或18 【款期由您話事! e payment of your Credit Card purchases with repayment period of 6, 12 or 18 months!
<i>◎</i> 申請方法 Application Methods:		
公 致電「商業理財通」 Call TeleBCM at 8796 8888	或 OR 全線分行 BCM Branches	或 or Apply Online Apply Solition
更多詳情請瀏覽:www.bcm.com.mo		

本推廣受條款及細則約束。本服務/產品並不是以獻盟的人士為目標。Terms and conditions apply. This service/product is not targeted at customers in the EU.